



Annual Excursion

A visit to Aerospace Industrial Development Corporation & the Ching-Chun-Kang Air Force Base



Dear members,

After a long summer vacation, everyone must be expecting to participate in the activities that the WTIC Club will prepare for you in the second half of the year. A visit to Aerospace Industrial Development Corporation (AIDC) and the Ching-Chun-Kang (CCK) Air Force Base is specially arranged for the 2019 annual excursion.

AIDC was founded in September 1946 and cooperated with the international aviation giant factory to produce civil aircrafts and engines. Nowadays, it has become one of the few aerospace companies in the Asian-Pacific region capable to combine R&D, system integration, testing and manufacturing for military and civil aircrafts. The 427 team of Ching-Chun-Kang Air Force Base operating the IDF fighter aircrafts for defending Taiwan's airspace, and became one of the most important air bases of the National Army in the west coast of Taiwan. The visit must be very exciting and informative. After visiting, we will take you to Mitsui Outlet for relaxation.

Time & Date: 9:30am--7:00pm Tuesday, November 5th, 2019

(Please book your own Taiwan High Speed Rail two way tickets, suggest:

Taipei to Taichung: Train no. **809** departed at 8:11am

Taichung to Taipei: Train no. **672** departed at 7:00pm)

Meeting point: Wu Pao Chun Bakery at Taichung Wuri High Speed Rail Station
for taking tour bus. We will leave at 9:30am from the station

Fees (including bus transportation, insurance and lunch):

NT\$1,100/per member 會員價

NT\$1,200/per non-member 非會員價

Note: As we will visit the military base, we must submit the name list for review, please provide the identity card number and the date of birth (nationals) while registering. Foreigners are required to provide a residence permit and date of birth or Passport photocopy.

Sincerely yours,

Vivienne Shen President, WTIC

各位姐妹大家好，

經過漫長的暑假，大家一定非常期待迎新會在下半年為您準備的活動。今年的年度旅遊讓我們帶您參觀漢翔公司以及空軍清泉崗基地。

漢翔公司創立於 1946 年 9 月，與國際航太大廠合作，承製民用飛機、發動機業務；不斷朝國際化方向發展，軍民航空並重，為亞太地區少數兼具研發、系統整合、測試及製造能量之航空工業供應商。

清泉崗空軍基地 427 聯隊操作經國號(IDF)戰機，捍衛中台灣領空，成為國軍在西部最重要空軍基地之一。

在參訪後，我們將前往台中三井美食廣場，在台中港區旁自由享用下午茶。

活動時間: 2019 年 11 月 5 日(星期二)上午 9:30-下午 7:00

(請您自行訂購來回高鐵票，建議高鐵班次如下:

台北-台中: 高鐵班次 No. **809** 早上 8:11 出發

台中-台北: 高鐵班次 No. **672** 下午 7:00 出發)

集合地點: 台中烏日高鐵站吳寶春麵包坊前方，巴士於 9:30 分準時開車。

費用 (包括旅遊巴士、旅遊平安保險和午餐):

NT\$1,100/會員價， NT\$1,200/非會員價

因為參訪軍事基地，我們必須提早提供名單以供審核，所以請於報名時就提供身分證字號及出生年月日 (國人)，外國人需提供居留證或護照影本及出生年月日。

台北市迎新會會長

謝維文 敬邀

RSVP by Friday, Oct. 11th, 2019

Yes, I will attend WTIC Annual Excursion on November 5th, 2019

No, I will not attend

Foreigners:

Name: _____

Date of Birth: _____ (yyyy/mm/dd)

Residence permit photocopy or Passport photocopy

Guest Name: _____ (please print)

Date of Birth: _____ (yyyy/mm/dd)

Residence permit photocopy or Passport photocopy

國人：

姓名： _____

身分證字號： _____

出生年月日： _____ (西元年／月／日)

客人姓名： _____

身分證字號： _____

出生年月日： _____ (西元年／月／日)

Please fax to Ms. Elizabeth Hsieh 謝琬女士 at 02-2361-2053 (fax no.) or
Email: elizabeth2802@yahoo.com.tw or teresa.hm.zhang@gmail.com

Should you have further inquiries, please contact: 如有任何問題，請致電:

Teresa Zhang 張劉希敏 0920-062101

Sophia Gu 谷江苑君 0929-888298